
Concept verslag gecombineerde commissie 
Algemene Zaken en Middelen & Economisch Domein
Openbare commissievergadering 20 maart 2023

Deelnemers

Voorzitter : Jacques Blom
Griffier : Jos Pluijmen
Leden : Veerle Marx (AB), Carlo Vankan (AB), Arthur Selten (AB), Loe 

Mlodzick (AB), Lloyd Wagemans (VSP), Chretien Jamin (VSP),
Hippolit Sijben (VSP), Hilde Baaij (PGP), Doeke Krikke (PGP), 
Bianca Rooding (VVD), Theo Rooding (VVD) en Jack Hermes 
(VVD), Thomas Brune (CDA) en Jef Pluijmen (CDA)

College : burgemeester Daan Prevoo, wethouder Niels Dauven en 
wethouder Kevin Rouwette, wethouder Jef Kleijnen 
en Guido Reehuis (gemeentesecretaris/algemeen directeur)

Afdelingshoofd : Mat van Delden (Concerncontroller/afdelingshoofd financiën) 
Ambtelijk : ---
Extern : ---

Nummer Behandeling agendapunt
1 Opening en mededelingen.

De voorzitter opent de vergadering. Hij heet iedereen van harte welkom - ook 
de mensen op de publieke tribune en de mensen die deze vergadering via de 
livestream verbinding volgen - en meldt aanwezigheid conform bovenstaand 
overzicht.

De voorzitter spreekt een bijzonder welkomstwoord uit richting het namens de 
fractie VSP tijdens de raadsvergadering van 13 februari nieuw benoemde 
burgerlid de heer Hippolit Sijben die vandaag de eerste keer deelneemt aan 
deze commissie.

Mededeling: 
• Conform afstemming in het presidium is de behandeling van agendapunt 

actielijst als volgt gewijzigd:
➢ De actielijst te zien als naslag document/meer passief om de stand van 

zaken/uitvoering te volgen.  
➢ De portefeuillehouders zorgen voor schriftelijke update (gebeurde al). 
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➢ De portefeuillehouders kunnen indien van toepassing een mondelinge 
aanvulling geven tijdens de commissie en melden vooraf bij de griffie 
over welk punt.

➢ De fracties kunnen over actuele zaken agendering vragen via presidium 
of vragen indienen via het agendapunt rondvraag.

2 Vaststelling van de agenda. Aanmelden punten voor de rondvraag.

Door wethouder Kleijnen is in de commissie Sociaal Domein van 13 maart 
aangegeven dat het college vandaag een toelichting wil geven over het 
noodfonds. De commissie stemt ermee in om deze toelichting te behandelen 
onder agendapunt 2.a.

Voor het spreekrecht is geen aanmelding ontvangen. 

De gewijzigde agenda wordt vastgesteld.

Door de fracties AB, VSP, PGP en CDA zijn vragen voor de rondvraag ingediend. 
Het overzicht is in iBabs geplaatst. De vragen worden behandeld bij 
agendapunt 9.

2.a Toelichting noodfonds

Wethouder J. Kleijnen verzorgt de inleiding en geeft aan:
• Hoe het noodfonds tot stand is gekomen.
• Wat het maximale bedrag van het noodfonds is.
• Welke doelgroepen in aanmerking komen voor het noodfonds en wat de 

maximale bijdrage is.
• Welk bedrag beschikbaar is gesteld voor de uitvoeringskosten.
• Op welke manier over het noodfonds wordt gecommuniceerd.
• Dat het noodfonds wordt opengesteld tot uiterlijk 31 december 2023.
• Dat er voor schrijnende gevallen een andere termijn geldt.
• Dat er een noodfonds energiearmoede wordt opgericht, wie en op welke 

manier men hiervoor in aanmerking komt.
• Dat de bijdrage uit het noodfonds eenmalig is en per huishouden geldt.
• Welke instanties in het groot sociaal team participeren.
• Wat de rol van de Vincentiusvereniging is.
• De wijze waarop het uit te keren bedrag tot stand komt.
• Dat er een apart e-mailadres wordt aangemaakt en wie verantwoordelijk is 

voor de afhandeling van de aanvragen.
• Wat de uitgangspunten zijn voor de beoordeling van de aanvragen.
• Wat het maximale bedrag is dat per huishouden wordt uitgekeerd.
• Dat de aanvragen op volgorde van binnenkomst worden behandeld.
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• Dat is besloten om aan te sluiten bij de Participatiewet.
• Dat er is gekeken naar de regeling van de gemeente Maastricht en dat de 

daar geldende maximale bedragen zijn overgenomen.
• Dat schrijnende gevallen tot en met 30 juni 2023 een beroep kunnen doen 

op het noodfonds. 
• Dat er geen schatting kan worden gemaakt over het maximale aantal 

aanvragen.
• Dat de ingediende aanvragen worden gemonitord.
• Dat voor schrijnende gevallen met blokverwarming dezelfde regels gelden.
• Waarom de Vincentiusverening geen onderdeel is van het groot sociaal 

team (beantwoording volgt via het verslag).
Schriftelijke aanvulling: hoewel de Vincentiusvereniging geen deel uitmaakt 
van het groot sociaal team, weten de leden van dit team de 
Vincentiusvereniging goed te vinden als er cliënten zijn die extra hulp 
nodig hebben. Wij zullen de Vincentiusvereniging vragen of zij lid willen 
worden van het groot sociaal team.

• Waarom schrijnende gevallen maar tot 30 juni 2023 een beroep kunnen 
doen op het noodfonds.

Reactie leden T. Rooding, T. Brune en H. Baaij.

Wethouder N. Dauven verzorgt een inhoudelijke toelichting en geeft aan:
• Dat het college een besluit heeft genomen over hetgeen vanavond wordt 

toegelicht.
• Dat de raad bij de griffie de onderliggende stukken rondom 

collegebesluiten kan opvragen.
• Hoe het noodfonds voor structurele energiebeperkende maatregelen er 

uitziet en wel bedrag hiervoor wordt ingezet.
• Wat er kan worden gedaan voor mensen die een woning huren.
• Wat er kan worden gedaan voor mensen met een eigen woning.
• Dat het college een 3-trap voorstelt en hoe dit er uitziet.
• Wat de regels zijn voor mensen met een eigen woning die toch boven de 

120% zitten.
• Hoe het noodfonds voor verenigingen en stichtingen met eigen opstal er 

uitziet en welk bedrag hiervoor wordt ingezet.
• Dat de aanvragen op volgorde van binnenkomst worden behandeld.
• Dat het bedrag uit het noodfonds in mindering wordt gebracht als er een 

bedrag is uitgekeerd vanuit de bijdrageregeling buitensportcomplexen.
• Wat de regels zijn voor mensen met een dure eigen woning en een AOW-

uitkering onder 120% (kijken naar inkomen, niet naar vermogen).
• Dat nog geen zicht is op het aantal formele aanvragen.
• Dat het college ervan uitgaat dat de genoemde bedragen toereikend zijn.
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• Dat als blijkt dat de bedragen niet toereikend zijn het college daarmee 
terugkomt naar de raad.

• Dat de per doelgroep genoemde bedragen als richtlijn moeten worden 
gezien.

• Waarom € 100.000,00 voor uitvoeringskosten is begroot en dat de raad 
daar geen aparte dekking voor heeft aangegeven.

• Dat de kosten lijken mee te vallen vanwege de zachte winter.

Reactie leden L. Mlodzick, V. Marx en T. Brune.

Wethouder K. Rouwette verzorgt een inhoudelijke toelichting en geeft aan:
• Dat voor wat betreft de ontzorging van ondernemers bij energiebesparende 

maatregelen wordt aangesloten bij Plusje MKB.
• Dat gemeente Maastricht de uitvoerder van de aanbesteding is.
• Dat de gemeente Valkenburg aan de Geul actief wil meedoen aan dit traject 

en dat er regels zijn opgesteld voor de aanbesteding.
• Dat een Valkenburgse ondernemer zijn accommodatie beschikbaar stelt 

voor de selectie van een partij.

Reactie lid C. Vankan.

Beantwoording wethouder N. Dauven inzake:
• Informatie als bijlage toevoegen aan het verslag.
• Mogelijkheid tot opvragen onderliggende stukken van collegebesluiten.
• Het terugstorten van resterende gelden naar algemene reserve.
• Uitvoeringskosten.
• Structurele voorziening en maatregelen.
• Korte terugblik stand van zaken noodfonds via bespreekpunt 

duurzaamheid commissie FD.
• Evalueren noodfonds bij jaarverantwoording 2023.

Reactie leden C. Vankan en H. Baaij.

Schriftelijke aanvulling: zie bijlage met overzicht inbreng wethouder Kleijnen 
en B&W notulen 14 maart 2023.

3 Spreekrecht burgers (via schriftelijke e/o mondelinge inbreng).

Zoals aangegeven is er voor het spreekrecht geen aanmelding ontvangen.

4.a Vaststellen van het verslag van de vergadering van de commissie Algemene 
Zaken en Middelen de dato 30 januari 2023.

Naar aanleiding van het aangeboden conceptverslag zijn vooraf geen op- of 
aanmerkingen ontvangen. Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.
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4.b Vaststellen van het verslag van de vergadering van de commissie Economisch 
Domein de dato 25 januari 2023.

Naar aanleiding van het aangeboden conceptverslag zijn vooraf geen op- of 
aanmerkingen ontvangen. 

Aanvullende vragen lid T. Brune inzake eventuele verhuizing Hanos.

Beantwoording wethouder K. Rouwette:
• Er is nog geen nieuwe afspraak gemaakt met grondeigenaar.
• In een eerder ambtelijk gesprek heeft grondeigenaar aangegeven de 

gronden niet te willen verkopen. 
• De raad wordt geïnformeerd zodra meer duidelijkheid is verkregen

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.

5 Actielijst.

De meest geactualiseerde actielijst is in iBabs geplaatst.

Vanuit het college zijn er geen mondelinge aanvullingen op de actielijst.

6 Voorstel college betreffende Regionaal Beleidsplan Politie 2024-2027.

Inbreng eerste termijn leden J. Pluijmen, H. Baaij, L. Wagemans en V. Marx.

Beantwoording burgemeester D. Prevoo inzake:
• Rol burgemeester in regionaal bestuurlijk overleg.
• Horen raad in procedure besluitvorming door politie. 
• Bevoegdheden burgemeester in het kader van openbare orde en veiligheid.
• Gevolgde procedure en informeren college over beleidsplan.
• Meegeven inbreng raad t.a.v. openbare orde en veiligheid aan regio 

burgemeester.
• Verzoek tot instemmen over horen raad.
• Ontbreken mogelijkheid tot indienen zienswijze raad in Politiewet.
• Verzoek tot tekstuele wijziging besluitvorming raad.
• Verzoekt tot tekstuele wijziging zinsnede gezien het voorstel van de 

burgemeester i.p.v. het college.
• Veiligheid leefomgeving vergt permanente landelijke aandacht.
• Mandaat politie en gelieerde organisaties voor opstellen eigen beleidsplan.
• Prioritering via integraal Veiligheidsplan via regionale afstemming.
• Raad geen bevoegd gezag bij bepaling politiezaken.
• Capaciteitsvraagstuk heeft permanente aandacht.
• Lobby verdeelsleutel richting Den Haag.
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Reactie leden J. Pluijmen, L. Wagemans, B. Rooding, C. Vankan en H. Baaij.

Er wordt geen gebruik gemaakt van de tweede termijn.

De commissie adviseert het presidium het voorstel door te leiden naar de raad 
(bespreekstuk).

Schriftelijke aanvulling griffie: in afstemming via presidium zijn de onderdelen 
voorstellend orgaan en de formulering besluitvorming aangepast en daarmee 
hamerstuk voor raadsvergadering.

7 Voorstel betreffende Reglement van orde voor de vergaderingen en andere 
werkzaamheden van de raad gemeente Valkenburg aan de Geul 2023.

Inbreng eerste termijn leden H. Baaij en T. Brune.

Reactie leden L. Wagemans, H. Baaij, C. Vankan, V. Marx en B. Rooding.

Beantwoording griffier J. Pluijmen inzake:
• Verzoek tot schrappen lid 7 artikel 2b Seniorenconvent in Reglement van 

orde.
• Standpunt raad over al dan niet opnemen lid 2 artikel 27 Amendementen 

en subamendementen in Reglement van orde.

Reactie leden H. Baaij, T. Brune en B. Rooding.

Er wordt geen gebruik gemaakt van de tweede termijn.

De commissie adviseert het presidium het voorstel door te leiden naar de raad 
(bespreekstuk).

Schriftelijke aanvulling griffie: in afstemming via presidium zijn de 
bovenstaande keuzes inzake art. 2b en artikel 27 gemaakt en hamerstuk voor 
de raadsvergadering. 

8 Bespreekpunten:

8.a Stand van zaken samenwerking.

De burgemeester heeft geen zaken te melden.
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8.b Gewestelijke aangelegenheden.

Burgemeester D. Prevoo, wethouder N. Dauven en wethouder K. Rouwette 
hebben geen zaken te melden.

9 Rondvraag.

Vraag lid T. Brune inzake verzoek tot toevoegen De Beemde bij rondvraag 
fractie CDA over gemeenschapshuizen.

Door de fractie AB zijn de volgende vragen ingediend:

Amstel Gold Race
In het weekend van 15 en 16 april a.s. mogen we weer genieten van een 
nieuwe versie van de Amstel Gold Race. Hierdoor is de Rijksweg i.v.m. de finish 
tussen Berg en Vilt enkele dagen afgesloten voor het doorgaande verkeer, als 
alternatief kunnen de fietsers en het overige verkeer gebruik maken van de 
Meesweg en Lange Akker tussen Berg en Vilt. Op zich natuurlijk een goed 
alternatief, echter in de praktijk doen er zich de nodige problemen voor. 
Namelijk aan weerszijde van de Meesweg en Lange Akker worden er 
auto’s/vrachtauto’s geparkeerd gedeeltelijk op het gras en het weggedeelte, 
hierdoor wordt het doorgaande verkeer ontzettend belemmerd en ontstaan er 
gevaarlijke situaties zowel voor de fietsers (schoolgaande jeugd) en het overige 
verkeer.
• Bij deze het verzoek om bij de komende editie hieraan aandacht te 

schenken en indien nodig actie te ondernemen.

Beantwoording wethouder K. Rouwette:
• Dit verzoek wordt ambtelijk meegenomen.

Postkantoor Valkenburg centrum
Ons is ter ore gekomen dat het centrum van Valkenburg geen postkantoor 
meer heeft. Het ophalen en versturen van pakketjes is mogelijk, maar voor 
bijvoorbeeld het versturen van aangetekende brieven dient ment uit te wijken 
naar Berg en Terblijt of Hulsberg. 
• Is dit bekend bij de wethouder? 
• Wat is ervoor nodig om deze service ook weer in het centrum van 

Valkenburg aan te bieden?  

Beantwoording wethouder K. Rouwette:
• Door het stellen van deze vraag is de wethouder op de hoogte gebracht en 

heeft contact gezocht om te achterhalen of Karwei aangetekende brieven 
kan versturen. Het antwoord is uiteraard nee. 



Pagina 8

• Tot voor kort was er een postkantoor op de Cremerstraat, maar op dit 
moment kan men vanuit Valkenburg-Centrum geen aangetekende brieven 
meer versturen. 

• Deze service is komen te vervallen in Valkenburg-Centrum omdat inwoners 
en bezoekers bijna geen aangetekende brieven meer versturen. Vanwege 
de kosten die erbij komen kijken kan men dit niet meer doen bij de 
ophaalpunten.

• De wethouder is van mening dat de gemeente niet aan zet is om dit 
probleem op te lossen.

Door de fractie VSP zijn de volgende vragen ingediend:

Openstelling procedure aanwijzing lokale publieke media-instelling
• Kan het College ons aangeven hoe het met de openstelling van de 

procedure tot aanwijzing van een lokale publieke media-instelling is 
gesteld? 

• Wanneer moet de raad hierover een besluit nemen?

Beantwoording burgemeester D. Prevoo: 
• De termijn is gesloten en bij het Commissariaat voor de Media hebben zich 

partijen aangemeld. 
• De volgende stap is dat er een advies zal worden gevraagd van de raad. De 

burgemeester zal erop toezien dat er een nota wordt voorbereid en dat 
deze ter bespreking aan de raad wordt voorgelegd. Die procedure wordt 
ingezet en het voorstel wordt in de volgende vergadercyclus behandeld.

N.a.v. actiepunt ED 12 Evaluatie kerstmarkt 2022
• Kan het college ons aangeven wanneer de evaluatie zal plaatsvinden van de 

Kerstmarkt 2022? 
In de actielijst lezen we dat dit in januari/februari 2023 zou plaatsvinden.

Beantwoording wethouder K. Rouwette:
• De evaluatie wordt besproken in de commissie ED van 31 mei.
• Er dient dan een gedegen discussie te worden gevoerd omdat het contract 

afloopt in 2023. De keuze wordt om het aan een marktpartij over te laten 
of dat de gemeente het blijft organiseren.

Door de fractie PGP zijn de volgende vragen ingediend:

N.a.v. actiepunt ED 4 Visie Vrijetijdseconomie
In het stappenplan kunnen we lezen dat men met de uitkomst van de inwoners 
enquête in februari aan de slag is gegaan om te komen tot een draagkracht 
analyse.
• Wanneer kan de raad de uitwerking van deze draagkracht analyse tegemoet 

zien?
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In februari, maart en april gaat de gemeente rond de tafel zitten met een ruime 
groep van experts met kennis en ervaring op het gebied van toerisme en 
recreatie. 
• Hoe groot is deze groep en wie is erin vertegenwoordigd? 
• Is men momenteel al in gesprek met deze experts en wat zijn de resultaten 

tot nu toe?

In april en mei worden verschillende (?) scenario’s en denkrichtingen 
teruggekoppeld naar inwoners, betrokkenen en ondernemers. In het najaar van 
2003 zal de raad de nieuwe gedragen visie vaststellen. 
• Fijn dat verschillende scenario’s met belanghebbenden besproken worden, 

maar in hoeverre wordt de raad ook nog betrokken en meegenomen in het 
proces alvorens tot besluitvorming overgegaan wordt?

Beantwoording wethouder K. Rouwette:
• De draagkracht analyse zal als bespreekpunt worden voorgelegd aan de 

commissie ED van 31 mei. Per kern zijn er voldoende enquêtes ingevuld om 
de draagkracht analyse uit te voeren.

• Ook de eerste ervaringen van de experts worden besproken tijdens de 
commissie ED van 31 mei.

• De 7-V’s zijn bij elkaar geweest om te kijken hoe vorm kan worden 
gegeven aan de discussiepanels. De panels zijn samengesteld uit experts 
uit het vakgebied, minimaal de helft van deze experts komt uit de 
gemeente. 

• De wethouder gaat na of de namen al dan niet beschikbaar kunnen worden 
gesteld. Uit de reactie van Lid H. Baaij maakt de wethouder op dat de vraag 
afdoende is beantwoord en dat er geen overzicht gemaakt hoeft te worden 
van de namen.

• Eerder is al toegezegd om de stand van zaken Visie Vrijetijdseconomie als 
vast agendapunt te agenderen voor de commissie ED.

Reactie leden C. Jamin en H. Baaij.

Diversificatie van economische activiteiten
Al in de tweede alinea van het Coalitieakkoord 2022-2026 op p1. staat dat we 
geconfronteerd worden met een sterke afhankelijkheid van een mono-
economie (toerisme), die ons heel veel heeft gebracht, maar die er ook toe leidt 
dat onze lokale economie aan innovatiekracht en weerbaarheid heeft ingeboet. 
Een belangrijk onderwerp. 
De verandering van een mono-economie naar een meer diverse economie gaat 
niet vanzelf. In het akkoord staat dat het aan te raden is om over de gehele 
linie te investeren in structuurversterking van de economie in Valkenburg aan 
de Geul. Het belang van inzichtelijk maken en versterken van de exacte 
problematiek van andere economische sectoren, buiten de toeristische sector, 
wordt benadrukt. 
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Tijdens eerdere vergaderingen hebben wij gevraagd naar de voortgang m.b.t. 
dit onderwerp. De wethouder gaf aan dat er momenteel gekeken wordt naar 
een bredere invulling van het Par’Course terrein. Ook benoemde hij Yuverta als 
voorbeeld van diversificatie. Twee aardige voorbeelden, maar volgens ons komt 
dit niet in de buurt van een werkelijke structuurversterking van de lokale 
economie.
• Kan de wethouder aangeven hoe dit onderwerp wordt opgepakt en op 

welke termijn?

Beantwoording wethouder K. Rouwette:
• Het coalitieakkoord is opgesteld voor 4 jaar, het wil niet zeggen dat alles in 

het 1e jaar wordt opgepakt. 
• Op ieder moment dat economie ter sprake komt wordt onderzocht op 

welke manier versterking kan worden verkregen. 
• Behalve de in de vraag genoemde voorbeelden doet de gemeente op dit 

moment mee aan een agrarische scan om de vitaliteit van de agrariërs te 
toetsen. Het doel is om de agrarische sector zo veel als mogelijk te 
behouden in de omgeving. Elementen als stikstok worden meegenomen in 
de scan.

• Er zijn middelen beschikbaar om de structuurversterking op te pakken, 
maar dit heeft op dit moment geen prioriteit. Eerst moet men aan de slag 
met de Visie Vrijetijdseconomie, het Logies- en accommodatiebeleid en het 
Evenementenbeleid. Hiervoor is mede gekozen vanwege de beschikbare 
ambtelijke capaciteit.

Door de fractie CDA zijn de volgende vragen ingediend:

Gemeenschapshuizen (doorgeschoven vanuit commissie SD 13 maart)
Wij krijgen signalen dat er problemen zijn m.b.t. het beheer van de 
gemeenschapshuizen ’t Vöske en de Holle Eik. Verenigingen overwegen elders 
onderdak te zoeken. 
• Waarom werden de stemlokalen bij de verkiezingen op 15 maart niet meer 

ondergebracht in ’t Vöske en De Beemde? Wel werden er aparte cabines als 
stemlokaal geplaatst.

Beantwoording burgemeester D. Prevoo inzake:
• Op het moment dat de gemeente gebruik wenst te maken van een locatie 

die geschikt is en voldoet aan de wettelijke eisen om ingezet te worden als 
stemlocatie is er medewerking van de eigenaar of exploitant nodig.

• De gemeente is geen eigenaar van gemeenschapshuis ’t Vöske. Deze 
locatie was geschikt bevonden en de eigenaar is benaderd. Maar op het 
moment dat er te weinig medewerking wordt verleend bij het kunnen 
inrichten als stembureau en dit proces te lang duurt, dan wordt de knoop 
doorgehakt en gezocht naar een nadere geschikte locatie in de kern Berg. 
Die is helaas niet gevonden. Daarom is ervoor gekozen om een aparte 



Pagina 11

cabine als stembureau in te richten zodat de inwoners de gelegenheid 
krijgen fysiek een stem uit te brengen. 

• De Beemde voldoet niet aan de wettelijke eisen. Het gebouw is 
onvoldoende toegankelijk om te kunnen worden gebruikt als stemlocatie. 

• De burgemeester gaat ervan uit dat de ambtenaren die zijn aangewezen 
om de verkiezingen voor te bereiden nauwgezet te werk gaan en dat de 
wetgeving nauwgezet wordt gevolgd. Op het moment dat er behoefte is 
aan een alternatieve locatie, dan gaat men op zoek. Als er geen geschikte 
locatie wordt gevonden wordt een portable cabine ingezet waardoor de 
mensen die willen stemmen op hun wenken worden bediend.

• Rondom de verkiezingen zijn er veranderingen doorgevoerd, bijvoorbeeld 
rondom het tellen van stemmen. De wereld verandert en soms voldoen 
locaties die voorheen werden gebruikt niet meer. Dit kan bijvoorbeeld te 
maken hebben met het aantal lumen van de verlichting of het niet recht 
liggen van stoeptegels.

• De vraag of de parochiezaal in Broekhem is meegenomen in de zoektocht 
naar een alternatieve locatie wordt via het verslag beantwoord.
Schriftelijke aanvulling: het parochiezaaltje van de St. Jozefkerk te 
Broekhem 53B Valkenburg aan de Geul, voldoet niet aan de vereisten om 
als stemlokaal te kunnen fungeren. Een stemlokaal dient zodanig te worden 
ingericht dat het stemgeheim is gewaarborgd (Par. 4 Art. J 15 e.v. Kieswet). 
Voor de plaatsing van de stemhokjes, stembussen en tafels voor 
stembiljetten e.d. zijn bepaalde afstanden verplicht om het stemgeheim te 
kunnen garanderen, deze locatie voldoet hier niet aan.

Reactie leden L. Mlodzick, T. Brune, J. Pluijmen en C. Vankan.

Stand van zaken Kerkenvisie
Naar onze informatie heeft de gemeente daar in de vorige collegeperiode een 
subsidie voor gekregen en wij willen graag weten hoe het staat met de 
verordening.

Beantwoording wethouder K. Rouwette:
• Vorige zomer heeft een overleg plaatsgevonden met de kerkbesturen en 

toen is de vraag neergelegd hoe men wil omgaan met het vastgoed en 
mogelijke herbestemming van alle eigendommen. Er ligt een subsidie klaar 
om deze visie verder vorm te geven, maar de bal ligt op dit moment bij de 
kerkbesturen.

Reactie lid T. Brune.
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10 Sluiting.

Rond 20.30 uur sluit de voorzitter de vergadering. Hij bedankt de deelnemers 
voor hun inbreng en wenst alle aanwezigen - en de mensen die deze 
vergadering via de livestream hebben gevolgd - een fijne avond.

Aldus vastgesteld in de vergadering van de commissie Algemene Zaken en Middelen van 
maandag 5 juni 2023.

Jos Pluijmen, Jacques Blom,
griffier voorzitter


